
    Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Krivej č. 2  zvolaného v zmysle zákona č.369/1990 

Zb. o obecnom zriadení, konaného dňa 13.1.2011  o 18.00 hod. v klubovni KD. 

             

 

Celkový počet poslancov OZ  7 

Počet prítomných poslancov   7 

 

Prítomní: Peter Džubek,   starosta obce 

  Baláž Juraj,   Baranček Pavol, 

Habovštiak Juraj Ing.,  Chmelár Jozef Ing., 

  Kravský Jozef,  Leginus Juraj Bc., 

  Stanček Tibor.   

Neprítomní:  - 

Ďalší prítomní: Havrilová Rozália, ekonómka OcÚ, 

Grilusová Monika, kontrolór obce,  

   Ing. Peter Zajac, občan  

 

K bodu 1 – Otvorenie: 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Krivej otvoril a viedol starosta obce Peter Džubek.  

Starosta konštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov je prítomných 7, čo je 100%-ná účasť, 

na základe čoho je obecné zastupiteľstvo uznášania schopné.  

Za overovateľov zápisnice určil Ing. Juraja Habovštiaka a Ing. Jozefa Chmelára, písaním 

zápisnice poveril ekonómku obce Rozáliu Havrilovú. 

Po tomto  oboznámil prítomných s programom zasadnutia a dal návrh na jeho schválenie. 

Poslanci s týmto návrhom súhlasili a program bol jednomyselne schválený. 

P r o g r a m   j e d n a n i a :   

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Kontrola plnenia uznesení. 

3. Informácia o priebehu prípravy publikácie „Monografia Krivá“. 

4. Určenie platu starostu obce. 

5. Určenie zástupcu starostu a jeho odmeňovanie. 

6. Informácia o zásadách odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva. 

7. Doplnenie členov jednotlivých komisií. 

8. Voľba poslancov za členov rady pri MŠ a pri ZŠ. 

9. Informácia o rozpracovaných aktivitách v obci.  

10. Rôzne. 

11. Diskusia. 

12. Schválenie uznesenia. 

13. Záver. 

 

K bodu 2 – Kontrola plnenia uznesení: 

Starosta obce konštatoval, že na ustanovujúcom zasadnutí nebolo prijaté žiadne uznesenie 

v ukladacej časti. 

 

K bodu 3 – Informácia o priebehu prípravy knihy o obci: 

Ing. Peter Zajac vo svojom vystúpení najprv poblahoželal starostovi obce a poslancom OZ  

k zvoleniu do funkcie v novembrových voľbách a poprial im vždy pohodu a bezproblémové 

zasadnutia obecného zastupiteľstva v celom volebnom období. 

Potom sa venoval príprave knihy o obci a svoju informáciu zhrnul do 4 bodov:    



1/  28.2.2011 je 100 rokov ako do našej obce prišiel Viktor Milan. Bol staviteľom stavieb – 

fara, kostol, škola, ale aj staviteľom ducha – inicioval vzdelávanie mládeže, na jeho pozvanie 

prišli do Krivej rehoľné sestry, bol spisovateľom i skladateľom. Bolo by vhodné navštíviť 

jeho hrob na Spiši a uctiť si tohto mimoriadneho človeka (sv. omša za účasti krivských 

kňazov, pamätná tabuľa, čestný občan obce im memoriam).  

Do budúcna treba uvažovať aj s čestným občianstvom pre p.Helenu Kordovú . 

2/  Z knihy o obci, ktorú pripravuje prečítal úvod a informoval poslancov o celkovej príprave 

knihy, ktorej začiatok bol ešte pred 18-imi rokmi.  

Hotových je 22 kapitol, rediguje sa história obce, elektrifikácia, hospodárstvo, urbár a ďalšie 

oblasti zo života formovania obce.  Je to cca. 440 textových strán a 100 strán fotografií. Na 

príprave knihy sú zainteresované i mnohé ďalšie osoby. 

3/  Krížová cesta – Ing. Zajac predložil OZ ideový návrh na jej stavbu, ktorý nazval 

začiatkom. Navrhol aby poslanci OZ ustanovili komisiu, ktorá sa bude týmto dielom zaoberať 

od začiatku- výber lokality, námet, prevedenie, schválenie v liturgickej komisii, vysporiadanie 

pozemkov, financovanie a výstavba. 

4/  Navrhol, aby OZ ustanovilo kronikára obce, pretože obec nemá kroniku. Bolo by dobré 

osloviť Ing. Máriu Lofajovú, Milana Furiaka, PaedDr. Máriu Konfalovú a je tu mnoho 

ďalších, niektorý z nich by sa mohol venovať písaniu kroniky obce.  

 

K bodu 4 – Určenie platu starostu: 

Starosta obce informoval poslancov o základnej výške platu starostu t.j. priemerná mzda 

v NH krát určený koeficient. Pre našu obec do 1000 obyvateľov je to koeficient 1,83. 

Základný plat môže obecné zastupiteľstvo zvýšiť až na dvojnásobok. K základnému platu je 

možné pridať odmenu s prihliadnutím na náročnosť výkonu funkcie až do výšky 50%.   

Ing. Habovštiak Juraj navrhol, aby plat zostal na úrovni doterajšieho platu. 

Bc. Leginus Juraj navrhol, aby odmeňovanie nad rámec bolo pri ukončení ďalších akcií obce. 

Tibor Stanček, navrhol zvýšenie 25%.  

Po krátkej diskusii poslanci schválili plat starostu zvýšený o 20% t.j. bez zmeny ako doteraz. 

 

K bodu 5 – Určenie zástupcu starostu a jeho odmeňovanie: 

Starosta obce určil zástupcu starostu a to Ing. Juraja Habovštiaka, ktorý prijal túto funkciu bez 

nároku na odmenu. Ing. Habovštiak Juraj sa pozitívne vyjadril k vzájomnej spolupráci so 

starostom obce v minulom volebnom období a predpokladá, že aj v budúcnosti bude táto 

spolupráca pokračovať. 

 

K bodu 6 – Informácia o zásadách odmeňovania poslancov: 

Peter Džubek informoval poslancov o platných zásadách odmeňovania poslancov. Po krátkej 

diskusii poslanci navrhli odmenu za účasť na jednom zasadnutí vo výške 13,28 euro. Zásady 

odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva Obce Krivá s touto zmenou jednomyseľne 

schválili. 

 

K bodu 7 – Doplnenie členov jednotlivých komisií: 

Predseda finančnej komisie a správy majetku Ing. Juraj Habovštiak navrhol týchto členov 

komisie: Anton Habovštiak, Helena Kubalová, Rozália Havrilová. 

Predseda komisie pre vzdelávanie, kultúru, telovýchovu a šport Pavol Baranček navrhol 

týchto členov komisie: Jozef Kravský, Juraj Leginus, Jozef Janota.  

Predseda komisie výstavby a územného plánovania Ing. Jozef Chmelár navrhol týchto členov 

komisie:  Milan Furiak, Florián Chmelár, Libor Kubala, Alojz Baláž, Iveta Vrobelová, Lukáš 

Kubala. 

 



K bodu 8 – Voľba poslancov za členov rady pri MŠ a pri ZŠ: 

Starosta informoval, že v rámci platnej školskej legislatívy je potrebné zvoliť zástupcov 

poslancov do „Rady školy pri MŠ“  a „Rady školy pri ZŠ“. 

Do „Rady školy pri MŠ“ bol zvolený jednomyseľne Pavol Baranček, Jozef Kravský, Bc. Juraj 

Leginus, 

Do „Rady školy pri ZŠ“ bol zvolený jednomyseľne  Pavol Baranček, Jozef Kravský,  Bc.Juraj 

Leginus. 

 

K bodu 9 – Informácia o rozpracovaných aktivitách v obci: 

Starosta obce informoval: 

Skalický vŕšok – je prísľub na jar robiť elektrické rozvody, na vodu sa urobia tlakové skúšky , 

zameranie a rozbory, kanalizácia je položená, treba urobiť kontrolu tesnosti.  

Dôležitá úloha je vysporiadanie pozemkov pod miestnu komunikáciu, dolná časť. 

Pozemkové úpravy – sú v etape začiatku rozdeľovania parciel pre vlastníkov.  

Ak budú financie, v obci sa bude pokračovať vo výstavbe ďalších ciest. 

Tento rok sú ešte naplánované reklamačné opravy cca. 300 bm ciest. 

Územné rozhodnutie R3 je zverejnené, v tomto roku by mali byť pripravené zmluvy  na výkup 

pozemkov a pripraviť dokumentáciu k stavebnému povoleniu. 

Výstavba námestia a priľahlých plôch v obci – doterajšie náklady boli vyplatené vo výške 

3630 euro. Pripravuje sa jednanie s plánom zabezpečiť finančné prostriedky na prvú časť tejto  

stavby. 

Základná škola – zakúpené bolo 25 okien a 2 vchodových dverí na budove ZŠ aj s prácou. 

Bol podaný projekt o financie na nákup stroja – likvidácia bioodpadov: kompostovanie 

a štiepkovanie. 

Podaná žiadosť na rekonštrukciu miestneho rozhlasu na MF SR. 

Cesta pod Barinami je vykúpená, treba upraviť a sprístupniť cestu k novostavbám. 

Výberové konanie na riaditeľku MŠ. Do 2. výberového konania sa nikto neprihlásil, bude 

musieť byť vyhlásené 3. výberové konanie.  

 

K bodu 10 – Rôzne: 

Starosta informoval: 

Polčic Ján – poslal žiadosť o dobudovanie prístupovej cesty k rodinnému domu s.č. 246. 

V minulosti bol na túto cestu navozený štrk z lomu bez toho, aby bola odstránená ornica. 

Poslanci sa dohodli, že cestu treba upraviť , riešenie je cestu opäť zaštrkovať a spevniť. 

Práce budú prevedené v priebehu roka 2011. 

Zástupcovia ŽSR v týchto dňoch navštívili starostu obce ako riešenie návrhov, ktoré im Obec 

Krivá poslala písomne ešte v jeseni 2010 t.j. otvoriť miestnosť čakárne na železničnej stanici, 

druhé riešenie sme navrhovali, aby ŽSR povolili výstavu prístreška ku budove z prednej 

strany, ktorý by obec vybudovala na vlastné náklady. Zástupcovia ŽSR by súhlasili s 

otvorením miestnosti čakárne s tým, že obec zabezpečí jej upratovanie. 

Za účelom doriešenia dohody bude ešte stretnutie zástupcov ŽSR na Obecnom úrade v Krivej.  

Spišská kat. charita sídlo D.Kubín žiada príspevok na činnosť a nákup zdrav. potrieb. 

Spoločný úrad stavebný D.Kubín – zaslal oznámenie, podľa ktorého obec poskytuje 

príspevok 1,28 euro na obyvateľa. 

 

K bodu 11 – D i s k u s i a : 

Starosta informoval: 

Kultúrne akcie v kult. dome: obecný ples  29.1.2011, poslanci sú pozvaní. 

Maškarný ples pre deti a dospelých 26.2.2011 spojený s pečením fašiangových koláčov a 

šišiek.  



Maškarný ples MTS 5.3.2011. Tenisový turnaj vo februári, mariáš v marci. 

Na „Striebornú podkovu“ potrebujú turisti sálu kultúrneho domu, obec za sálu nebude žiadať 

úhradu. 

Bc. Leginus Juraj  - čo sa urobilo vo veci Marta Lofajová.  

Starosta oboznámil poslancov s celkovou korešpondenciou a jednaniami medzi oboma 

stranami. 

Ing. Juraj Habovštiak – Ing. Zajac mal dobrý návrh, p. farár Milan si zaslúži spomienku. 

Knihu o obci treba podporiť. Krížová cesta – je to dobrý nápad. 

Kravský Jozef – www.stránka je slabá, informovanosť občanov. 

Multifunkčné ihrisko, či sa neuvažuje s jeho výstavbou?  

Starosta: na stránke sa zverejňujú zápisnice zo zasadnutí obecného zastupiteľstva. Zverejňujú 

sa oznamy ohľadom obce, budeme sa tomu viac venovať. 

S ihriskom sa neuvažuje, obec by musela finančne prispieť vo výške 20000,- € a viac na  

výstavbu ihriska , príprava podložia. Obec má dve ihriská , na umelé momentálne nemáme 

financie. 

Baranček Pavol – umelé ihriská spôsobujú hráčom zdravotné problémy, ťažké zlomeniny. 

Hráči dýchajú výpary z umelej trávy a to sa prejavuje na ich zdravotnom stave. 

Nedoporučuje, aby obec uvažovala s výstavbou umelého ihriska. 

Baláž Juraj – nesvieti verejné osvetlenie pri č. 30 a 38. Starosta, opravené to bude 

v najbližšom možnom čase. 

 

K bodu 12 – U z n e s e n i e : 

Zapisovateľka prečítala návrh na uznesenie a nakoľko k návrhu neboli žiadne pripomienky 

ani doplňujúce návrhy, starosta obce nechal o uznesení hlasovať. Za návrh uznesenia 

hlasovali všetci prítomní poslanci a to nasledovne:     

Prítomných poslancov  7  

Za predložený návrh hlasovalo 7  

Proti návrhu hlasovalo  0 

Zdržal sa hlasovania   0 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie OZ č. 2 bolo jednomyseľne schválené. 

 

K bodu 13 – Ukončenie : 

V závere sa starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť a prvé zasadnutie    

obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

       Peter  D ž u b e k 

           starosta obce 

 

 

Overovatelia: 

Ing. Juraj Habovštiak 

Ing. Jozef Chmelár 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.stránka/


 

 

 

 

 

                                   U Z N E S E N I E 
  zo zasadnutia obecného zastupiteľstva č. 2, ktoré sa konalo dňa  13.1.2011.  

 
Obecné zastupiteľstvo v Krivej 
 

I.  B e r i e   n a   v e d o m i e: 

 

a/ Informáciu o plnení uznesenia, 

b/ Informáciu o priebehu prípravy publikácie o obci, 

c/ Informáciu o určení zástupcu starostu obce Ing. Juraja Habovštiaka. 

 

I. Schvaľuje: 

  

a/ Plat starostu – v doterajšej výške t.j. základný plat zvýšený o 20% . 

  

b/ Zásady odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva Obce Krivá. 

  

c/ Doplnenie členov komisií OZ: 

Finančná komisia a správy majetku:  predseda Ing. Juraj Habovštiak,  

členovia Anton Habovštiak, Helena Kubalová, Rozália Havrilová. 

Komisia pre vzdelávanie, kultúru, telovýchovu a šport:  

predseda Pavol Baranček, 

členovia  Jozef Kravský, Bc. Juraj Leginus, Jozef Janota. 

Komisia výstavby a územného plánovania: predseda Ing. Jozef Chmelár,  

členovia Milan Furiak, Florián Chmelár, Libor Kubala, Alojz Baláž,  

 Iveta Vrobelová, Lukáš Kubala. 

 

d/ Zástupcov poslancov do „Rady školy pri MŠ“: 

Pavol Baranček, Jozef Kravský, Bc. Juraj Leginus. 

 

e/ Zástupcov poslancov do „Rady školy pri ZŠ“: 

  Pavol Baranček, Jozef Kravský, Bc. Juraj Leginus. 

  

 
Hlasovanie o prijatí uznesenia: 

Počet  poslancov OZ  7 poslancov OZ 

Prítomných             7 poslancov OZ 

Za prijaté uznesenie  7 poslancov OZ 

Proti prijatiu uznesenia  0 poslancov OZ 

Zdržal sa hlasovania  0 poslancov OZ 

 

 

  

       Peter   D ž u b e k 

            starosta obce  

 

 



Overovatelia: 

Ing. Juraj Habovštiak 

Ing. Jozef Chmelár 

 

 


